

**BERNSTORFF - JÆGERSBORG GRUNDEJERFORENING**  
v/ Formand Jesper Holm  
Hundesøvej 6 B  
2820 Gentofte  
Tlf. 3963 4308  
Mobil 4015 3492

24. februar 2023

**Referat fra bestyrelsesmøde**  
**22. februar kl. 19.00**  
**Jeanett Grau Engstrøm**  
**Ibstrupvej 43A, 2820 Gentofte**

Mødet afholdtes med følgende dagsorden:

1. Siden sidst
  - a. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde 23.11.22
2. Økonomi og administration
  - a. Årsregnskab
  - b. Kontingentopkrævning
  - c. Medlemsstatus
  - d. Mailadresser. Resultat af indsats.
3. Planlægning af generalforsamling.
  - a. På valg:
    - i. Genvalg kasserer Jørgen Tarris
    - ii. Genvalg John Zangenberg og Mads Justsen
    - iii. Nyvalg Benn Rønnow Duus
    - iv. Hanne Hammer udtræder
  - b. Indkaldelse, mail og fysisk.
  - c. Tid og lokale.
  - d. Dirigent
  - e. Fortæring, betaling?
4. Lokalplaner
  - a. Schæffergården, Evia's planer, dialog med Evia, kommunen og andre grundejere. Orientering om møde i december med Jesper Marcus.
5. Fællesrådet
  - a. Næste møde torsdag den 2. marts 2023 kl. 16. Notat om samarbejdet med Vej & Park er vedlagt indkaldelsen.
  - b. Borgmestermøde 15. marts.
6. Gentofte kommune
  - a. Kommende møde med Vej & Park, 20. marts. Hvem deltager, dagsordenpunkter.
7. Medlemsarrangementer:
  - a. Efterårsarrangement
8. Eventuelt

**Ad 1 Siden sidst**

Referat blev godkendt.

Nytårskur på Ordrupgaard blev evalueret. Med omkring 90 deltagere var der fortsat god interesse for arrangementet. Omvisningen var for hektisk og med for kort tid til særudstillingen. Jesper og Jørgen har efterfølgende haft et evalueringsmøde med museet, og vi vil gerne komme igen i 2024. Vi skal imidlertid have en anden form for rundvisning, hvor deltagerne deles i grupper på omkring 20, som får præsenteret særudstillingen hver for sig, mens de øvrige deltagere på egen hånd kan bese resten af museet. Arrangementet i caféen fungerede godt.

Vi bød velkommen til kandidaten til bestyrelsen Benn Rønnow Duus, som deltog som observatør.

## **Ad 2 økonomi**

Jørgen og Jesper gør årsregnskabet færdigt. Vi har et mindre overskud og en bankbeholdning på omkring 120 tkr.

Kontingentopkrævning er udsendt af Nets, og det går meget hurtigt med indbetalingerne.

Vi har mistet en del medlemmer, men omvendt kommer der også stadig nye til, så vi aktuelt ligger på omkring 575 medlemmer. Vi får fra Fællesrådet en liste over hushandler og nye ejere, og den danner udgangspunkt for hervedningen. Vi vil i 2023 tilbyde nye medlemmer et gratis medlemskab i det første år, så de kan se, hvad foreningen tilbyder.

Vi mangler fortsat en del mailadresser, men Mads og John vil gøre en indsats for at få dem i hus. Uden mailadresser er det vanskeligt at synliggøre foreningens arbejde for medlemmerne.

## **Ad 3 Generalforsamling**

Dato: 29. marts kl. 18.00.

Følgende er på Valg:

Genvalg for 2 år: Kasserer Jørgen Tarris

Genvalg for 2 år: John Zangenberg og Mads Justsen

Nyvalg for 1 år: Benn Rønnow Duus. Med en 1 årig valgperiode bringes valg af medlemmer i synkronisering.

Genvalg for 1 år: Suppleanter: Bent Schou Rasmussen og Kirsten Brennum. Jeanett kontakter dem for bekræftelse.

Hanne Hammer har meddelt, at hun ønsker at udtræde af bestyrelsen. Vi ser frem til at takke Hanne for indsatsen på generalforsamlingen.

Aftalen med dirigent Sven Falk Rønne er på plads.

Aftalen med Jægersborg Kirke om lån af sognegården er på plads.

Indkaldelse udsendes 8. marts i digital form til dem, som vi har mailadresse på. Til andre uddeles den af bestyrelsen i løbet af de efterfølgende dage.

Der arrangeres bespisning med en såkaldt SliderBoks fra Ristet Rug catering. Dertil et glas vin eller en øl.

Pris for denne del af arrangementet er 75,- kr. Jeanett sørger for mad, og John sørger for drikkevarer (herunder vin til dirigenten) og glas.

Sidste dato til tilmelding til spisningen er 23. marts.

## **Ad 4 Lokalplaner**

Med hensyn til Schæffergården har Jesper arrangeret møde med formanden for byplanudvalget Jesper Marcus sammen med repræsentanter for den gruppe af interessenter, som er etableret blandt naboer og andre. På mødet redegjorde Jesper Marcus for processen omkring udarbejdelse af en lokalplan, som vil være nødvendig, hvis Evia når frem til, at de ønsker at gå videre med byggeplanerne.

Lokalplanen for det tidligere NOVO ejendom på Saantesvej 13 er vedtaget. Generelt syntes vi, at det er en god plan, men vi har flere gange rejst spørgsmålet om trafik i området over for kommunen, senest ved vores møde med Vej & Park i oktober. Vi vil fortsat følge op på dette spørgsmål.

Ud over lokalplaner er der fortsat fokus på trafikforholdene på Søndersøvej og Vældegårdsvej. Begge forhold er vi i dialog med Vej & Park om.

#### **Ad 5 Fællesrådet**

Arbejdet i Fællesrådet genoptages nu efter julepausen. Der er møde 2. marts som et formøde til møde med borgmesteren, udvalgsformænd og forvaltning 15. marts. Der vil blive tale om opfølgning på vandsepareringsplanen, samarbejdet med forvaltningen og de politiske udvalg og andre aktuelle emner.

Vi har fortsat en dialog med Byplan, og her planlægger vi et møde med formanden for Byplanudvalget, idet der er flere forhold, som kræver en politisk stillingtagen.

Endelig vil vi tage fat i temaet trafik og i den forbindelse særligt forhold om fart, støj og parkering. Vi forventer et indledende møde med politikere og forvaltningen i første kvartal 2023. Jesper har udarbejdet et notat om trafikforhold set ud fra grundejernes perspektiv, som også vil blive gennemgået på det interne møde i Fællesrådet.

#### **Ad 6 Vej & Park**

Vi har møde med Vej & Park 20. marts. Vi følger op på tidligere punkter herunder trafikforholdene på Vældegårdsvej, trafikken på Saantesvej/Jægersborg Allé i forbindelse med byggeprojektet på Saantesvej 13 samt vedligeholdelse og beskæring i Hundesømosen og ved Søndersø.

#### **Ad 5 Medlemsarrangementer**

Nytårs kuren på Ordrupgaard var velbesøgt med omkring 100 deltagere. Det var en spændende udstilling med Jesper Christiansens værker, men der var for lidt tid til den og generelt var arrangementet lidt forjaget. Jesper og John har efterfølgende haft et evalueringsmøde med museet, og vi er enige om, at vi gerne vil komme tilbage i 2024, men at vi skal finde en form, hvor der er fokus i mindre grupper, som på skift vil blive præsenteret særudstillingen, mens de øvrige deltagere på egen hånd kan se den øvrige del af udstillingerne.

Skovvandringen i oktober er endnu ikke endelig tilrettelagt. John er på sagen.

#### **Mødedatoer 2023**

i. 29. marts	Generalforsamling
ii. 12. april	Jesper
iii. 7. juni	John
iv. 16. august	Mads
v. Oktober	Skovvandring
vi. 4. oktober	Benn
vii. 22. November	Jørgen Tarris